
Aan Wonio, Werf Prins Alexander, OBR, Roteb, Politie, Stadstoezicht, dS+V/Verkeer, Woonbron en SBA,  
 
 
 
Vorig jaar hebben wij met Wonio en een aantal vertegenwoordigers van diensten overleg gevoerd over 
het starten van een Wijkoverleg Nesselande.  
Door diverse omstandigheden (met name een reorganisatie binnen de deelgemeente en een beperkte 
personele capaciteit) is de daadwerkelijke start tot nu toe uitgebleven. 
Inmiddels zijn wij zover dat wij een start kunnen maken. 
 
Wij nodigen jullie daarom uit voor een startbijeenkomst op dinsdag 17 maart 2009 vanaf 19.30 uur in de 
Kristal, Cypruslaan 406.  
 
Deze 1e bijeenkomst vooral bedoeld om informatie uit te wisselen, "de klokken gelijk te zetten" en verder 
te overleggen over hoe we het gaan aanpakken. 
Wij denken dat met name een antwoord moeten proberen te geven op de volgende vragen: 
 
Wat is het doel van het overleg  

- Kort samengevat is het doel van het overleg om een platform te bieden voor alle betrokken 
instanties om het functioneren van de wijk te bespreken en zonodig samen te zoeken naar 
mogelijkheden om het functioneren van de wijk te verbeteren. 

- Het is nadrukkelijk niet de bedoeling om allerlei kleine probleempjes in de buitenruimte te 
bespreken; die behoren te worden gemeld via 0800-1545. Het is de bedoeling dat we “een niveau 
hoger” gaan zitten en te kijken hoe we zaken die niet goed lopen structureel kunnen verbeteren.  

 
Wie nemen er deel aan het overleg  

- Hoofdlijn is ons inziens: wisselend aan de hand van de agenda, dit geldt zowel voor de diensten 
als voor de vertegenwoordiging vanuit het wijkteam Nesselande;  

- Binnen de deelgemeente is besloten dat er geen bestuurder bij dit overleg aanwezig zal zijn;  
- Wij hebben begrepen dat Wonio inmiddels een aantal bewoners voor dit overleg heeft 

geinteresseerd en dat Wonio de samenstelling van van hun vertegenwoordiging ook wil laten 
afhangen van de agenda; 

- Een discussiepunt is voor ons nog, in hoeverre we het "sociaal beheer" in dit overleg aan de orde 
willen laten komen. Vooralsnog geven wij er de voorkeur aan om dit in principe buiten dit 
wijkoverleg te houden aangezien er voor een aantal probleemsituaties (met name Hollands 
Glorie) al andere overleggen lopen. Wellicht is het verstandig om af te spreken om het in dit 
overleg tot "probleemsignalering" te beperken, en eventuele verdere aanpak separaat te houden 

 
Wat zijn de uitgangspunten voor het beheer van de wijk  

- welke instantie doet wat; wat ligt er vast qua inzet en waar zit ruimte om –op basis van behoefte- 
met inzet te schuiven ? 

 
Wat moet er de komende vergaderingen op de agenda worden gezet 

- het maken van een inventarisatie van beheerproblemen (onderhoud buitenruimte ?, 
verkeerssituaties ?, toezicht ?, sociale problematiek ? ………….) 

- IWAP (zie de bijgevoegde brief van wethouder Baljeu en de flyer) 
Het is de bedoeling om dit voorjaar voor iedere wijk een IntegraalWijkActieProgramma te maken. 
Deze IWAP zal ook -in april ?- in het Wijkoverleg aan de orde moeten komen. De IWAP moet vóór 
1 juli worden vastgesteld en niet, zoals in de brief staat, voor 1 april.  
Zoals uit de brief van wethouder Baljeu kan worden opgemaakt is het de bedoeling om aan de 
hand van kwantitatieve en kwalitatieve gegevens te bezien welke vraagtstukken in de wijk 
speciale aandacht vragen en welke in aanmerking komen om op te nemen in het IWAP. 
Wij nodigen jullie bij deze alvast uit om hierover na te denken en punten te noemen. 
Ook wij zijn intern nog aan het brainstormen over wat er wel en niet in een IWAP moet worden 
gezet en zullen proberen om op de bijeenkomst een  eerste proeve van een IWAP te presenteren.  



Zie ook bijgevoegd analyserapport dat is gemaakt door onze afdeling MBO. Dit rapport is één van 
de basisstukken voor het maken van de IWAP. 

 
Namens Wijkteam Nesselande, 
 
Erik Pot 
Nb: Het wijkteam is inmiddels weer compleet en zal bij de 1e bijeenkomst volledig aanwezig zijn: 
Nicole Majoor, Igor Milovanovic, Margot Schweitzer en Erik Pot.  
 
 


